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صرفه جویی روزانه ۸۵ مگاوات برق در لرستان

مدیرعام��ل شرک��ت ب��رق لرستان از صرفه جوی��ی روزانه ۸۵ 
مگ��اوات ب��رق در است��ان خبر داد.تج��ارت- مهران امیری در 
دومی��ن کنفران��س ملی کس��ب و کار نوی��ن در مهندسی برق 
و کامپیوت��ر ک��ه در دانشگ��اه فنی و حرف��ه ای لرستان برگزار 
ش��د، اظه��ار ک��رد: اوج مصرف سال گذشته ۱۵ مردادماه اتفاق 
افت��اد و س��ال گذشته ۱۲ ه��زار و ۵۴ مگاوات مدیریت مصرف 
و صرفه جوی��ی ب��رق داشتیم.وی خاطرنشان کرد: سال گذشته 
ی��ک روز در هفت��ه در ح��وزه صنعت کاهش مصرف برق داشته 
و در بخ��ش اداری نی��ز با تغییر سازوک��ار ساعات اداری بالای 
۶00 مگاوات در سراسر کشور صرفه جویی داشتیم.مدیرعامل 
شرک��ت ب��رق لرستان اضافه کرد: میزان مصرف از تولید بالاتر 
ب��وده و ی��ک نات��رازی انرژی ایجاد می ش��ود، از این رو اجرای 
برنامه ه��ای مدیری��ت مصرفی یک ضرورت است.امیری بیان 
کرد: ۸000 مگاوات انرژی برق به ظرفیت تولید کشور در دولت 
سیزده��م اف��زوده شده و با این وج��ود صرفه جویی و مدیریت 
برق را باید همواره داشته باشیم.وی با بیان اینکه اگر فرهنگ 
صرفه جوی��ی نهادین��ه نشود در سال های آینده با مشکل روبرو 
خواهی��م ش��د، افزود: سال گذشته توزیع برق لرستان به صورت 

متوسط روزانه ۸۵ مگاوات صرفه جویی داشته است.

ساماندهی انشعابات برق کامیاران با نصب 
۲۲۰ جعبه انشعاب کامپوزیتی

کنعانی��ان – تج��ارت: مدیر توزیع ب��رق شهرستان کامیاران از 
ساماندهی انشعابات برق کامیاران با نصب ۲۲0 جعبه انشعاب 

کامپوزیتی خبر داد.
ب��ه گ��زارش روابط عمومی شرکت توزی��ع نیروی برق استان 
کردست��ان؛ ” وری��ا شیروان��ی” در تشریح ای��ن خبر اظهار کرد: 
در راست��ای سامانده��ی انشعاب��ات مشترکین و ارتقای زیبایی 
ظاه��ری شبک��ه برق،  ۲۲0 جعب��ه انشعاب کامپوزیتی بر روی 
کابل های خودنگهدار در سطح این شهرستان نصب شده است.
مدی��ر توزی��ع ب��رق شهرستان کامی��اران در ادامه گفت: نصب 
جعبه های انشعاب کامپوزیتی نیز در راستای زیباسازی مبلمان 
شه��ری و سامانده��ی شبک��ه برق انجام شده است و همچنین 
این جعبه ها ظاهری مدرن تر و زیباتر نس��بت به کانکتورهای 
قبلی دارند و به کاهش شلوغی و آشفتگی در شبکه برق کمک 
می کنند.شیروانی تصریح کرد: استفاده از کابل های خودنگهدار 
به جای سیم های مس��ی و آلومینیوم آلیاژی، مزایای متعددی 
از جمله عایق بندی بهتر، مقاومت بیشتر در برابر شرایط آب و 
هوای��ی، و نی��از ب��ه نگهداری کمتر را به همراه دارد.مدیر توزیع 
برق شهرستان کامیاران در پایان ابراز امیدواری کرد که با ادامه 
این اقدامات، شاهد ارتقای کیفیت خدمات برق رسانی به مردم 

کامیاران و افزایش رضایت مندی مشترکین باشیم.

همدان قطب میزبانی مسابقات و اردوهای 
ملی شده است 

علی حقیقی در مراسم اختتامیه مسابقات وزنه برداری قهرمانی 
نوجوان��ان و جوان��ان کشور در هم��دان گفت: در بحث ورزش 
قهرمان��ی نیازمن��د این هس��تیم بس��ترها را برای مس��ابقات و 
اردوه��ای مل��ی و فراملی فراهم کنیم و خدا را شکر با برگزاری 
چندین رویداد ملی در دو سال اخیر باید همدان را قطب میزبانی 
مس��ابقات و اردوهای ملی دانس��ت.وی با بیان اینکه باتوجه به 
زیرساخت ه��ای موج��ود در استان می توانی��م شرایط میزبانی 
مسابقات ملی را فراهم کنیم، گفت: هریک از شهرستان های 
استان دارای پتانس��یل خاص خود هس��تند که در این زمینه نیز 
برنامه ریزی لازم جهت جهش در آن ها انجام شده است.حقیقی 
افزود: بسیاری از فدراسیون امروز نگاه ویژه به ورزش همدان 

دارند و از ظرفیت های آن به نیکی یاد می کنند.
 

 حضور فعال شركت نفت 
و گاز اروندان با ۱۲ رویداد 

رئی��س رواب��ط عمومی شرکت نفت و گ��از اروندان گفت: این 
شرک��ت در بیس��ت و هشتمی��ن نمایشگاه نفت، گاز، پالایش و 
پتروشیمی با ۱۲ رویداد مهم حضور فعالی داشته که شامل آیین 
رونمایی از دستگاه جریان سنج چندفازی سیار، ۱0 آیین انعقاد 
قرارداد و تفاهم نامه و نشس��ت خبری مدیرعامل این شرکت 
ب��ا اصح��اب رسانه بود.به گ��زارش روابط عمومی شرکت نفت 
و گ��از ارون��دان، امید نصیری درخصوص دستاوردهای حضور 
این شرکت در بیست و هشتمین نمایشگاه نفت، گاز، پالایش 
و پتروشیم��ی ته��ران اظهار ک��رد: این  نمایشگاه با حضور یک 
ه��زار و ۵00 شرک��ت ایران��ی و ۲۵0 شرک��ت خارجی در محل 
نمایشگ��اه بین الملل��ی تهران برگزار شد و با توجه به نام گذاری 
شع��ار س��ال از سوی مقام معظم رهبری تحت عنوان »جهش 
تولی��د ب��ا مشارکت مردمی« این نمایشگاه فرصت خوبی برای 
ارائه توانمندی های شرکت های مختلف و مرتبط با حوزه نفت، 
گاز و پتروشیمی بود.وی افزود: طی چند سال اخیر با توجه به 
رویکرد جدی وزارت نفت و شرکت ملی نفت ایران در تقویت 
مراک��ز علمی و تولیدی داخل، حضور شرکت های دانش بنیان 
حوزه صنعت نفت نیز بس��یار پررنگ تر از سنوات قبل بود و هر 
سال��ه نی��ز میزان مشارکت آن ها در برگ��زاری نمایشگاه رو به 

افزایش است.

اخبار کوتاه

شهرستان 

تکریم شهروندان خط قرمز مدیریت شهری است تسریع در روند اجرای پروژه نهضت ملی مسکن 
مدیرک��ل بنیاد مس��کن انقلاب اسلامی است��ان بوشهر گفت: روند اجرای پروژه 
نهضت ملی مس��کن باید به عنوان یکی از اهداف مهم دولت تس��ریع و با جدیت 
بیشت��ری دنب��ال شود.ب��ه گ��زارش روابط عمومی اداره کل بنیاد مس��کن استان 
بوشهر؛ امیر برومند در نشس��ت بررسی وضعیت پروژه های نهضت ملی مس��کن 
اظهار داشت: تس��ریع در اجرای طرح های نهضت ملی مس��کن از الزامات است .

مدیرکل بنیاد مس��کن انقلاب اسلامی استان بوشهر افزود: باید مس��ائل مربوط 
به پروژه های نهضت ملی مسکن دغدغه شبانه روزی مدیران باشد.وی گفت: با 

توجه به اهمیت طرح نهضت ملی مسکن، برای رفع موانع موجود، نشست های شورای مسکن بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی استان به صورت هفتگی و با دستور کار ویژه برگزار می شود.وی یادآور شد: باید تلاش شود با پرداخت 
به موقع آورده متقاضیان، ارائه تس��هیلات بانکی و سرعت در اجرای پروژه های نهضت ملی مس��کن، از تحمیل 
هزینه ه��ای نامتع��ارف ناش��ی از طولان��ی شدن پروژه ها به مردم جلوگیری شود.وی از پیگیری و جدیت استاندار و 
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری بوشهر در خصوص مباحث مربوط به پروژه های نهضت ملی مس��کن 

قدردانی و بر سامان دادن و اقدامات لازم جهت تسریع در اجرای این پروژه ها تأکید کرد.

تجارت – ری – علی کیوانی ، شهردار باقرشهر در دیدار با رانندگان ون مس��یر 
مت��رو شاهد-باقرشه��ر ب��ا تاکید بر اهمیت تکریم شهروندان و برخورد مناسب در 
جابجایی مسافران پای درد دل رانندگان این خط نشست.به گزارش دقت نیوز به 
نقل از روابط عمومی شهرداری باقرشهر، صبح امروز تعدادی از رانندگان جهت 
بررس��ی وضعی��ت خط متروی شاهد-باقرشه��ر در دفتر شهردار باقرشهر حضور 
پیدا کرده و مشکلات خود را با شهردار باقرشهر در میان گذاشتند.مرتضی همتی 
شه��ردار باقرشه��ر ضم��ن تقدیر و تشکر از زحمات بی وقفه رانندگان در جابجایی 

شهروندان اظهار داشت: رانندگی شغلی پرزحمت و سخت است و جا دارد از زحمات شما عزیزان تقدیر و تشکر 
کنم اما باید توجه داشته باشید شهروندان عزیز ما امانتی هستند که شما وظیفه انتقال و محافظت از آنها در کل 
مس��یر را داری��د و خ��دای ناک��رده اگ��ر برخورد زننده یا خ��ارج از عرفی از سوی راننده ای که مدیریت شهری بر کار 
آنها نظارت دارد صورت گیرد این خطا قابل بخشش نیس��ت و با تمام ابزارهای قانونی برخورد لازم صورت می 
گیرد چرا که شهروندان بخشی از خانواده بزرگ مدیریت شهری هستند و تکریم آنها در تمام حوزه ها از اولویت 

های ما در مدیریت شهری است.

کیفیت آب اغلب رودخانه های استان ایلام مطلوب است
ایلام مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان ایلام گفت: کیفیت آب رودخانه های استان 
مطلوب است و فقط چند رودخانه تغییرات کیفی دارند و دامنه هدایت الکتریکی آن ها 
زیاد است. صادق علیمرادی با حضور در ایسنا اظهار کرد: منابع آب غیرمتعارف شامل 
فاضلاب ه��ای شهری و آب های لب شور در برخ��ی از دشت ه��ای استان است، یکی از 
مهم تری��ن فاضلاب ه��ای شهری در استان ایلام، فاضلاب شهر ایلام بوده ک�ه بخش 
عمده ای از آبدهی رودخانه »گدارخوش« را تشکیل می ده��د.وی اف��زود: ب�ه منظور 
استفاده از آب این رودخانه، طرح انتقال آب به شبکه آبیاری و زهکشی صالح آباد در 
حال اجرا است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان ایلام خاطرنشان کرد: در برخی 

از دشت های استان به خصوص نواحی مرکزی آن ها نظیر دشت دهلران و برخی مناطق 
دش��ت ه��ای موسیان و دشت عباس کیفیت آب نامطلوب بوده بهط��وری ک�ه میزان 
هدایت الکتریکی آب به بیش از۱0 ه��زار میکروموس بر سانتی مت��ر می رسد.وی یکی 
از مهم ترین این مناطق را فرخ آباد در نواحی مرکزی دشت دهلران دانس��ت و افزود: 
کیفیت آب به علت بالا بودن میزان هدایت الکتریکی نامطلوب بوده و غیرقابل استفاده 
در بخش شرب، کشاورزی و صنعت است، در این منطقه به دلیل عدم بهره برداری از 
آبخوان، عمق برخورد آب زیرزمینی نیزکم بوده به طوری که عمق برخورد به کمتر 
ازی��ک متر نیز می رسد. اراضی ای�ن مناطق زهدار بوده و مشکلاتی را برای روستای 

فرخ آباد ایجاد ک��رده است.مدیرعام��ل شرک��ت آب منطقه ای استان ایلام در خصوص 
کیفیت منابع آب سطحی و زیرزمینی استان با اشاره به اینکه کیفیت منابع آب سطحی 
و زیرزمینی شامل تغییرات میزان هدایت الکتریکی و طبقه بندی این منابع از نظر 
مصرف کشاورزی مورد بررسی قرار می گیرد، بیان کرد: به منظور ارزیابی کیفیت منابع 
آب سطحی، نتایج آنالیز و نمونه برداری های صورت گرفته از رودخانه های استان ایلام 
نشان می دهد کیفیت آب رودخانه های استان اغلب در حد قابل قبول بوده، اما برخی 
رودخانهها مانند دویرج، میمه، چنگول��ه و کنجانچ��م تغییرات کیف��ی فراوانی دارند، به 

طوری که دامنه تغییرات میزان هدایت الکتریکی آنها زیاد است.

 مدیر کل آموزش و پرورش فارس از برگزاری یادواره 
شه��دای معل��م ب��ا حضور وزیر آم��وزش و پرورش در 
شیراز خبر داد.به گزارش اعظم صفری خبرنگار روزنامه 
تج��ارت از شی��راز، فرشید قاسمی، در نشس��ت خبری 
ی��ادواره شه��دای معلم استان ف��ارس، گفت: توجه به 
مق��ام شام��خ معلم و اهمیت موضوع شهید و شهادت، 
باع��ث ش��د تا دومین پیش اجلاسیه امیران و سرداران 
شهید را با هدف تکریم از معلمان شهید اجرا شود.مدیر 
ک��ل آم��وزش و پرورش ف��ارس اضافه کرد: این پیش 
اجلاسی��ه، ۲۷ اردیبهش��ت ماه با حضور بیش از ۲ هزار 
معل��م ج��وان از ساع��ت ٩ تا ۱۲ در حرم مطهر حضرت 
شاهچراغ )ع( برگزار می شود.وی گفت: سخنرانان این 
مراسم وزیر آموزش و پرورش، استاندار و نماینده ولی 
فقیه خواهند بود و یادواره ۴٩٩ شهید معلم برگزار شد و 
در نوبت بعدی هم یادواره سه هزار و ۷۱۳ شهید دانش 

آموزی برگزار خواهد شد و شهدای معلم و دانش آموز 
ی��ک سوم شهدای استان را تشکیل می دهند.قاسمی 
گفت: نمایشگاه هایی در کنار این برنامه برگزار می شود 
و افزای��ش بصی��رت معلمین در راستای هویت افزایی 

بین معلمین از اهداف این یادواره است.
دکت��ر ایم��ان ایمانی فرد، هم گفت: معلمان هم شهید 
شدند و هم شهید تربیت کردند و دومین کنگره شهدای 
ف��ارس آب��ان ماه ۱۴0۳ برگزار م��ی شود.دبیر یادواره 
شهدای معلم استان فارس اضافه کرد: دومین اجلاسیه 
معلم��ان شهی��د برگ��زار می شود و اولی��ن دوره آن در 
منطقه آبادان با حضور هزار معلم استان فارس برگزار 
شد.قاسم��ی، در ادام��ه گفت: ثبت ن��ام دانش آموزان 
ف��ارس ب��ا شعار »ثبت ن��ام مطلوب، عدالت محوری و 
خان��واده م��داری« در دستور کار قرار گرفته است و در 
سه پایه اول، هفتم و دهم ثبت نام داریم که پایه اول 
از ۱۸ اردیبهش��ت آغ��از شده است و تا اول خرداد ادامه 
دارد و بع��د از پای��ان اردیبهشت ماه روزهای دوشنبه و 
چهارشنبه برای ثبت نام مس��ئولین مدارس برای ثبت 
نام در مدرسه مس��تقر هس��تند.وی در ادامه با اشاره به 
اینک��ه آم��وزش و پرورش صدرا مس��تقل خواهد بود، 
گفت: مدارس استعدادهای درخشان مصوبه دارد می 
توانن��د ت��ا ۵0 درصد مبالغ مدارس غیر دولتی تصویب 

می شود را بگیرند.

 جلیل کریمی- رییس پارک علم و فناوری البرز گفت: 
در راستای حمایت و توسعه اقتصاد دانش بنیان، اولین 
سن��د حدنگ��اری و اعیانی کشور به مس��احت سه هزار 
مت��ر مرب��ع در پ��ارک علم و فناوری الب��رز سند خورد.

مهن��دس مهدی عباس��ی افزود: با توجه به شعار سال 
و ض��رورت "موضوع ص��دور اسناد مالکیت اعیانی در 
اراضی پارک های علم و فناوری" و نیز اهمیت موضوع 
حمای��ت از شرک��ت های دان��ش بنیان و قانون جهش 
تولی��د ب��رای شرکت های دانش بنیان با تاکید معاونت 
علم��ی، فن��اوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور ، 
وزارت علوم تحقیقات و فناوری و سازمان ثبت اسناد 
و املاک کشور، اولین سند حدنگاری و اعیانی کشور 
از س��وی سازم��ان ثب��ت اسناد و ام��لاک کشور به نام 
صندوق پژوهش و فناوری استان البرز  در پارک علم 
و فن��اوری الب��رز ص��ادر شده اس��ت. وی ادامه داد: در 
اجرای بنده )چ(ماده ۴قانون جهش تولید دانش بنیان 
مصوب ۱۴0۱ که مقرر کرده است "در جهت تسهیل 
سرمایه گذاری بخش خصوصی برای تقویت زیس��ت 
بوم فناوری سازمان ثبت اسناد و املاک کشور موظف 
است برای ساختمان هایی که توسط بخش خصوصی و 
تعاونی در اراضی پارک علم و فناوری احداث می شود، 
سن��د مالکی��ت اعیانی صادر نمای��د. عباسی ادامه داد : 
پارک های علم و فناوری دارای مجوز از مراجع ذی ربط 

مجاز هستند حق بهره برداری مالکانه و اذن در انتفاع از 
اراضی متعلق به خود یا اراضی که توسط وزارت جهاد 
کشاورزی )سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور( 
یا وزارت راه و شهرسازی یا سایر دستگاه های اجرایی 
ی��ا مانن��د آن ها، در اختیار پارک قرار داده شده است را 
در چهارچوب مصوبات هیئت امنا و طرح جامع مصوب 
خود در قالب قراردادهای مشارکت با بخش خصوصی 
اج��اره بلن��د مدت یا واگذاری قطعی مشروط به »عدم 
تغییر کاربری« و بهره برداری اختصاصی در چهارچوب 
ماموریت های پارک در اختیار شرکت های دانش بنیان 
و فن��اور و و ن��وآور اعض��ای پ��ارک و سرمایه گذاران و 
کارگزاران ارائه خدمات تخصصی و عمومی قرار دهند 
که بر این اساس اولین سند مالکیت حد نگاری کشور در 
اجرای مقرره قانونی یاد شده به مساحت بیش از ۳000 

متر مربع برای پارک علم و فناوری البرز صادر شد.

صدور اولين سند حد نگاری و اعيانی دانش بنيانی کشور یادواره شهدای معلم با حضور وزیر در شيراز برگزار می شود

صب��ح روز س��ه شنبه ۲۵ اردیبهشت، نشس��ت عمومی شورای 
اسلام��ی شه��ر کرمان، با حض��ور رییس و سایر اعضای شورا و 
شه��ردار کرم��ان برگ��زار شد. به گزارش تجارت به نقل از روابط 
عمومی،  شهردار کرمان، در این نشس��ت با تبریک ایام مبارک 
ده��ه کرام��ت و با ابراز تشکر از اعض��ای شورای اسلامی شهر 
کرمان به خاطر همکاری، همیاری و هم اندیشی های مس��تمر، 
گف��ت: امی��دوارم بتوانیم اتفاقات خوب��ی را در شهر کرمان رقم 
بزنیم. محس��ن تویس��رکانی با اشاره به برگزاری دومین رویداد 
بین الملل��ی »آیدک��س ۲0۲۴« در کرمان، توضیح داد: به عنوان 
شه��رداری کرم��ان در دو بخش گردشگ��ری و سرمایه گذاری 
نق��ش اصل��ی را در این رویداد خواهی��م داشت.وی خاطرنشان 
کرد: بنا داریم یکی دو توافق نامه را در این رویداد امضا کنیم و 
سپس به صورت ضابطه مند آنها را نهایی  کنیم.شهردار کرمان، 
با بیان اینکه در خصوص مسایل عوارض و پروانه های ساختمانی 
جلساتی با اتاق بازرگانی برگزار کرده و در آن جلسات، با اعضای 
مجمع انبوه سازان دیدار داشته است، گفت: اعضای این مجمع، 
پیشنهاداتی ارائه کردند که تاکنون در کشور انجام نشده است؛ 
و چنانچ��ه ب��ا مطالع��ه و بررسی ضوابط و قوانی��ن، بتوانیم این 
پیشنهادات را در حاشیه رویداد بین المللی »آیدکس« در کرمان 
عملی کنیم، اتفاق بس��یار خوبی خواهد بود.وی در مورد ایجاد 
کانون بازنشستگان در شهرداری کرمان نیز گفت: ایجاد کانون 
بازنشستگان، کار ارزشمندی است و مدتی است ما دنبال مکانی 
هستیم که متناسب این اتفاق باشد؛ البته یکسری اماکن در اختیار 
گذاشته شده که در حال بررسی آنها هستیم.شهردار کرمان اظهار 
داشت: در مساله تغییر و تحولات مدیران و سمت ها، معتقد هستم 
باید تا حد ممکن، از ظرفیت های داخل شهرداری استفاده کرد.

تویس��رکانی، با ابراز رضایت از اتفاقات حوزه آسفالت، گفت: در 
ادامه کار، علاوه بر پیمانکاران قبلی، یک پیمانکار جدید )جهاد 
نص��ر( ب��ا قیم��ت پایین تر از سال گذشته پ��ای کار آمده است و 
آزمایشگاه کنترل کیفیت کار و از سوی شهرداری نیز، کیپ های 
نظارت��ی فع��ال شده است تا تا کیفیت، فدای کمیت نشود.وی با 
توضی��ح اینک��ه تفاوت در محاسبات عوارض در مناطق موضوع 
مهمی است که باید پیگیری شود، افزود: در حوزه شهرسازی و 

محاسب��ات، یک س��ری مشکلات داشتیم که قرار شد برای رفع 
آن، یک س��ری دوره ه��ا و کلاس ه��ای آموزشی برای کارکنان 
برگ��زار ش��ود و ق��رار اس��ت یک آزمون هم ب��رای این بخش با 
رویکردی جدی و مفید فایده، برگزار کنیم؛ ضمن اینکه در حوزه 
محاسب��ات، نی��رو کم داریم که اعتقاد دارم در این خصوص هم 
بای��د نیروه��ای خودمان را آم��وزش داده و از آنها استفاده کنیم. 
شهردار کرمان، با بیان اینکه در برخی موارد مورد نیاز، از مشاور 

استفاده خواهیم کرد، افزود: از روز ولادت آقا امام رضا)ع(، یک 
پویش در قالب »بوستان ها گلستان می شوند« را شروع می کنیم 
که بودجه و اعتبارات آن را هم، بررسی کرده ایم.وی تاکید کرد: 
امس��ال بوست��ان و پ��ارک جدیدی اح��داث نخواهیم کرد و ۲0 
بوست��ان اصل��ی در معابر شهر را که پرتردد و مورد استفاده مردم 
هس��تند، در پویش »بوستان ها گلس��تان می شوند« همزمان و 
در کوتاه ترین مدت بهس��ازی خواهیم کرد؛ برنامه ریزی کردیم 
مصال��ح ب��ه شکل تجمیعی خری��داری شود تا با کمترین نیاز به 
نقدینگ��ی بتوانیم این بوستان ه��ا را از نظر مبلمان، نورپردازی، 
وضعیت و ... به روزرسانی کنیم و ازجمله این پارک ها، می توان 
از پ��ارک »شهید مطهری«، »باغ ملی«، »نشاط«، »مدیریت« 
و »طالقانی« نام برد.تویسرکانی ادامه داد: از دیگر اقداماتی که 
می خواهیم انجام دهیم؛ ساماندهی میدان توحید )ارگ( است که 
آغاز شده و معابر اطراف آن، سنگفرش خواهد شد.وی افزود: با 
تعدادی از بازاریان معترض نیز، جلسات هم اندیشی داشتیم که 
در نتیجه قرار شد، آنها صبوری کنند و ما به کار سرعت بدهیم.

رییس شورای اسلامی شهر کرمان نیز در این نشست با تبریک 
دهه کرامت گفت: مدتی است در فضای عمومی مس��اله ای در 
خصوص هتل »بام کرمان« و موسسه »ملل« مطرح شده است 
ک��ه براس��اس آن، مردم قضاوت های متفاوتی می کنند.علیرضا 
ن��ادری ادام��ه داد: در م��ورد مطرح شده، ابتدا یک قراردادی بین 
شه��رداری و موسس��ه »ملل« بس��ته  می شود ک��ه دوجانبه هم 
نبوده و براساس آن، قرار بوده زمینی به مساحت سه هکتار )۳0 
ه��زار مترمرب��ع( در بالای ک��وه توسط اداره کل راه و شهرسازی 
ب��ه شه��رداری کرمان، واگذار ش��ود و شهرداری این زمین را به 

موسسه »ملل« برای ساخت یک هتل واگذار کند. 

شهردار کرمان مطرح کرد:

بهسازی۲0بوستاندرقالبطرح»بوستانهاگلستانمیشود«

 پلمب چاه های آب غیرمجاز و فاقد پروانه از اولویت های آب منطقه ای باشد
ب��ه گ��زارش روابط عمومی آب منطق��ه ای همدان؛رییس کل 
دادگستری استان همدان در نشست با مدیر عامل آب منطقه ای 
همدان و معاونان او با گرامیداشت دهه کرامت، گفت: امید آن 
که همگی ما ظل توجهات ائمه اطهار)ع( در راستای خدمت به 
مردم کوشا باشیم.دکتر بهروز محمدی مهر در ادامه با اشاره به 
حرکت جهادی آب منطقه ای استان برای انتقال آب سد تالوار 
ب��ه هم��دان در روزه��ای بحرانی سال ۱۴0۱، تصریح کرد: این 
پروژه ۱۷ سالی می شد که روند  ساخت آن راکد بود و تنها ۳۲ 
درصد پیشرفت داشت، اما خوشبختانه با ورود جدی مسوولان 
در آن س��ال در کوت��اه تری��ن زمان به بهره برداری رسید.رییس 
کل دادگستری استان همدان افزود: هرچند گفته شده که آب 

همدان در حال حاضر استانداردهای لازم را 
دارد، با این وجود برای جلب رضایت مردم 
بای��د کیفی��ت آن نیز مطل��وب تر و گواراتر 
شود.دکت��ر محم��دی مهر با اشاره به اینکه 
ب��ارش های اخیر سب��ب خوشحالی مردم 
منطقه شده است، عنوان کرد: با این وجود 
ب��رای جلوگی��ری از هدر رفت آب و مبارزه 

ب��ا متخلف��ان، دستگاه قضایی در راستای صدور دستورات لازم 
برای پر و مس��لوب المنفعه کردن چاه های آب غیرمجاز و نیز 
جلوگیری از برداشت بی رویه آب با جدیت وارد عمل شده است.
وی همچنی��ن ب��ر نظارت و پیگیری آب منطقه ای استان برای 

تسریع در اجرای قانون حد نگار )کاداستر( 
تأکید کرد و افزود: با سند دار شدن املاک 
اداری و البته تعیین تکلیف حد و حدود دقیق 
بستر و حریم رودخانه ها و موارد این چنینی، 
نه تنها از تشکیل پرونده های قضایی مرتبط 
جلوگیری می شود، بلکه شاهد تس��ریع در 
صدور رأی متقن و مستند از سوی قضات 
در محاک��م خواهی��م بود.دکتر محمدی مهر تصریح کرد: برای 
پیگی��ری ام��ور مرتب��ط با قانون حد نگار به صورت ویژه یکی از 
معاون��ان دستگ��اه قضایی همدان برنامه ها را پیگیری می کند.

وی در ادام��ه عن��وان ک��رد: در راستای صیانت از حقوق عامه و 

تس��ریع در رسیدگی به پرونده های موجود در کمیس��یون آب 
های زیرزمینی چهار قاضی برای این کمیس��یون معرفی شده 
اند که خوشبختانه با افزایش تعداد قضات، علاوه بر جلوگیری 

از رسوب پرونده ها، رضایت مردمی نیز جلب می شود.
در ادام��ه ای��ن  دی��دار مدیر عامل شرکت آب منطقه ای همدان 
گف��ت : میانگی��ن بارش های سال آبی جاری در استان همدان 
۳۷۷ می باشد که نس��بت به بلند مدت ۱۶ درصد و به نس��بت 
سال گذشته ۴۸ درصد افزایش داشته است.رضا اخلاص مند با 
بیان اینکه قطعا بارندگی امسال جبران خشکسالی ها را نخواهد 
کرد، افزود: خشکسالی های حادث شده باعث کاهش ورودی 

اب به رودخانه ها و عدم تغذیه آبخوان ها می شود.


